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3. Henvendelse om manglende lys i de mørke timer 

 

4. Græsklipning 
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1. Kloakarbejde ved HTK Forsyning 
 
HTK Forsyning skal i de kommende uger tilslutte de kloakker, der løber under vejen i Gartnerpar-
ken til en ny kloakledning langs med banen, da den gamle ledning skal nedlægges. Det betyder, at 
der vil blive gravet gennem volden ud for enden af de tre veje. Forsyningen lover at retablere 
græsarealer, men de kan ikke retablere eventuelle fældede træer. Arbejdet skulle ikke få konse-
kvenser for vores kloakafløb, som skulle fungere normalt i hele perioden. 
 
Stine laver en kort information, som omdeles til husstandene. 
 
 
2. Parkeringsproblemer i række 2 
 
Der er kommet en henvendelse fra en beboer, som er utilfreds med de nogle gange meget uhen-
sigtsmæssige parkeringer, som ses især i række to ud for nr. 24. Beboeren beder bestyrelsen tage 
emnet op. 
 
Bestyrelsen henviser til punkt 5 på den ordinære generalforsamling den 15. november 2011, hvor 
for hurtig kørsel på foreningens veje blev drøftet. Citat fra referatet: ”Generalforsamlingen drøfte-
de i øvrigt, hvordan konflikter mellem beboere skal søges løst. Der var generel enighed om, at man 
skal tale sammen, vise hensyn til hinanden og så vidt muligt forsøge at løse problemerne selv uden 
at indblande bestyrelsen eller generalforsamlingen.” 
 
Bestyrelsen træffer derfor ikke nogen foranstaltninger i sagen, men må henstille til, at man forsø-
ger at tale med medlemmer af den husstand, der menes at være årsag til problemet. 
 
 
3. Henvendelse om manglende lys i de mørke timer 
 
Thomas henstillede til, at man husker at tænde sin udendørs lampe i de mørke timer, sådan som 
det er besluttet på en tidligere generalforsamling. Der er flere, der glemmer dette, og hvis alle 
undlader at tænde lys, vil der være meget mørkt med de gener dette giver, hvis man kommer sent 
hjem. Samtidig bliver risikoen for at tiltrække indbrudstyve større, hvis der er mørkt. Og det er 
vigtigt, at vi er solidariske og efterlever de beslutninger, der er truffet i fællesskabets interesse. 
 
 
4. Græsklipning 
 
Bestyrelsen har stor ros til overs for græsklipningen i 2012. Personen, som udfører græsklipningen 
har ønsket at fortsætte til næste år, hvilket bestyrelsen bifalder. 
 
 
5. Opfølgning på arbejdsprogrammet for 2012 
 
Bestyrelsen blev på den ordinære generalforsamling i 2011 pålagt nogle sager: 
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- Vedligeholdelse af boulebane: 

Dette er ikke udført. 
- Indhente tilbud på vedligeholdelse af jernhegn ved fodboldbanen: 

Mundtligt tilbud er indhentet, men bestyrelsen mente, det var for dyrt, og mener ikke, ved-
ligeholdelsen er så presserende 

- Indhente tilbud fra gartner på beskæring/vedligehold af bevoksning på fællesareal ned 
mod jernbanen: 
Tilbud på træfældning er indhentet. Bestyrelsen fremlægger et forslag på generalforsam-
lingen (Thomas). 

- Undersøge forholdene omkring ejerskab på rørledninger for fjernvarme, vand, kloak og el 
og undersøge om forsikringsmuligheder, for så vidt foreningen har et fælles anvar for disse: 
Dette er ikke udført 

- Herudover blev der på ekstraordinær generalforsamling den 7. december 2011 vedtaget 
nogle midlertidige regler for hvordan og af hvem, der kan hæves på foreningens konti. Vir-
keligheden har dog vist sig at være anderledes end de i  bilag A beskrevne regler, og besty-
relsen fremlægger derfor et nyt forslag til vedtægtsændringer for dette emne (Thomas). 

 
 
6. Generalforsamlingen 
 
Allan laver en indkaldelse med dagsorden og bilag, som skal rundsendes senest 30. oktober (Ved-
tægterne: Mindst 14 dages varsel inden generalforsamlingen, som er fastsat til den 13. novem-
ber). Seneste tilmelding bliver den 6. november. Det tilføjes på indkaldelsen, at der er vedtægts-
ændringer, hvorfor vi opfordrer så mange som muligt til at møde op eller afgive fuldmagt, da der 
kræves repræsentation fra mininum halvdelen af ejendommene, enten ved personligt fremmøde 
eller ved fuldmagt. 
 
Bilag, som skal udfærdiges: 
- Regnskab (Thomas) 
- Forslag fra bestyrelsen om træfældning på volden (Thomas) 
- Forslag fra bestyrelsen om vedtægtsændring vedr. foreningens bankforhold (Thomas) 
- Forslag fra bestyrelsen om budget og gebyrer (Thomas) 
 
Stine laver en beretning. 
 
Der skal findes emner til dirigent (Peter spørges), referent (Henning spørges), revisor (Bent spør-
ges) og revisorsuppleant (Svend Aage spørges). 
 
Valg af medlemmer til bestyrelsen: Thomas og Allan er på valg (lige år). Begge ønsker at stoppe. 
Stine er ikke på valg, men ønsker alligevel at stoppe. Fortsætter dog, hvis det er fuldstændig umu-
ligt at finde andre kandidater til bestyrelsen.  
 
Frist for at udarbejde bilag, beretning, spørge emner til diverse poster etc. er den 22. oktober, så 
bestyrelsen kan nå at forholde sig til det, inden det skal sendes ud. 
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7. Eventuelt 
 
Intet. 


